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 4 Geert Schaaij heeft een 
aandelenpakket overge-
houden aan de beursgang. 
Hij bezit nu ongeveer 6 

procent. Wat is momenteel zijn rol?
“Geert is vorig jaar van grote bete-
kenis geweest om de continuiteit 
van de onderneming te kunnen 
borgen. Dat was hartstikke goed. 
Zijn contract is 29 december afgelo-
pen. We zijn nu bezig om te kijken 
hoe we verder invulling kunnen ge-
ven aan de samenwerking. Het gaat 
dan om een rol als adviseur.”

5 U draagt actief uit dat u 
in 2006 bent terugge-
keerd naar het christe-
lijke geloof. Heeft deze 

ommekeer iets veranderd aan uw 
manier van zakendoen? 
“Er is eigenlijk weinig veranderd. Ook 
vóór 2006 deed ik op een goede ma-
nier zaken. In mijn persoonlijke leven 
heb ik wel een duidelijke verandering 
doorgemaakt en ervaren dat ik in al-
les wat ik doe zuiver wil zijn. Ik han-
teer de christelijke normen en waar-
den, ook in mijn zakelijk leven. In de 
markt sta ik bekend als betrouwbaar, 
innovatief en creatief. Ik vind dat wij 
op een duurzame manier met deze 
prachtige planeet om moeten gaan. 
Rentmeesterschap, inderdaad. Ik zeg 
er wel bij dat alleen maar duurzaam 
zonder economische motieven niet 
werkt. Je moet een verdienmodel 
hebben.”

6Bij kleine beursfondsen 
waarin amper handel 
plaats vindt, wordt nog 
weleens een loopje ge-

nomen met de belangen van be-
leggers. Hoe voorkomt u dat u, 
ondanks uw normen en waarden, 
op een hellend vlak terechtkomt?
“Ik wil geen concessies doen aan 
mijn normen en waarden. Ik wil 
rechtlijnig blijven. Gerommel in de 
boeken kan ik bijvoorbeeld niet rij-
men met mijn levensopvatting. Ik 
denk dat ik juist niet in gewetens-
nood kom. Als je je rug recht houdt 
dan denk ik dat je prima in deze 
wereld kunt opereren, ondanks dat 

het een heel andere wereld is dan 
ik gewend was.”

7 Op welk type beleggers 
richt u zich? 
“We richten ons op een 
breed publiek. Iedereen 

begrijpt wat wij doen. Iedereen 
wordt elke dag geconfronteerd met 
het weggooien en scheiden van af-
val. Ik vind het ook belangrijk dat wij 
een bepaalde spreiding in ons fonds 
hebben. Niet alleen de grote clubs, 
maar ook de kleine belegger.”

8 Kijkt u ernaar uit om tij-
dens de jaarlijkse aan-
deelhoudersvergadering 
in gesprek te gaan met 

de kleine particuliere belegger?
“Zeker. Ik vind het belangrijk te we-
ten wat de kleine belegger van ons 
fonds vindt. Ik vind de visie van de 
mensen die op aandeelhouders-
vergaderingen komen ook interes-
sant. Als ik kijk naar de afgelopen 
aandeelhoudersvergaderingen, dan 
moet ik zeggen dat het sentiment 
goed is. Ik ga geen uitspraken doen 
wat ik van de koers vind, maar als je 
kijkt naar de ontwikkeling die we 
doormaken, dan spreekt daar ver-
trouwen uit.”

9 Kunt u op de beurs het 
kapitaal ophalen dat 
u nodig heeft voor uw 
groeiplannen?

“Zeer zeker. Grote participatiemaat-
schappijen zoals Waterland zetten 
heel veel in op zorg, durzaamheid 
en energie. Als je kijkt naar onze 
toegang en de contacten die wij al 
hebben met spelers op de kapitaal-
markt, dan wordt ons verhaal heel 
positief ontvangen.”

10 Afvalverwerker 
Van Gansewin-
kel roept al ja-
ren dat het naar 

de beurs wil. U bent ze te snel af 
geweest en de eerste uit de sector 
met een notering in Amsterdam. 
Wat onderscheidt u?
“Ik weet van een aantal bedrijven 

“ Ik ben nIet bezIg 
met Het verleden. 
vIvenda Is passé. 
We Hebben een 
nieuwe tOekOmst 
Onder een nieuwe 
naam, daar wil ik 
me OP riCHten”


